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Aanwezig: Francis Notenboom, Jan Adriaenssens, Jessica Claesen, Robin Ramaekers, Stijn 
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Verontschuldigd: Roland Bielen, Jul Clonen 
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1 Topsport 
 

Situatie Steven Van Haeren 
Steven is ondertussen thuis en revalideert. Jul (TD) heeft contact gehad met Steven en deze klonk 
alvast beter.  
We moeten wel rekening houden met een revalidatietermijn van een 6 tal maanden. 
Om de werking niet in het gedrang te brengen wordt Maarten genoemd als opvolger van Steven in 
de Hub werking. 
 
Voor Steven en Nico is er een budget (14.340 euro voor de twee hubcoaches) voorzien vanuit Sport 
Vlaanderen. Hiervoor werd er een arbeidsovereenkomst afgesloten met Steven. Indien SV hiermee 
akkoord is zal er een nieuw contract worden afgesloten met Maarten voor het resterende budget te 
spenderen. 
 
Situatie Wietse VA 
Francis heeft contact opgenomen met Tom Dielen (WA) om te polsen of er potentieel interessante 
coaches zijn die Wietse zouden kunnen opvolgen. Uit dit gesprek zijn er enkele interessante namen 
naar voor geschoven. De voorzitter heeft deze informatie vervolgens aangeleverd aan de TD. 
 
Jul heeft met Maarten Avonds (dossierverantwoordelijke) afgesproken om te wachten tot na de WC 
in Shanghai. Dit om Jarno enige zekerheid te garanderen. 
Jul stelt dus voor om na de WB opnieuw met Jarno contact te nemen en vervolgens met Maarten de 
verschillende denkpistes voor te leggen aan de Raad van bestuur. 
 
 
Situatie Boogsportcentrum Herentals 
 
Sedert dat Paul terug actief is met het geven van initiaties stapelen de aanvaringen zich terug 
opnieuw op. Eerst werden onze schutters beticht van diefstal van een dartsbord dat ze zelf hebben 
aangekocht. 
En meer recent was er de aanvaring met Paul die niet wilde wijken van de schietstand ondanks 
eerdere afspraken dat hij het veld er naast zou gebruiken in dien de schietstand werd gebruikt door 
Topsport. 
 
Omdat de voorvallen zich blijven opstapelen stelle we voor om opnieuw een overleg in te plannen 
met Tom Van Loock omtrent de topsportwerking in Herentals. 
 
Met het uitblijven van de renovatiewerken, het gedrag van Paul en de onverschilligheid van de 
centrumverantwoordelijke kunnen we niet stellen dat we ons welkom voelen.. 
 
Vraag van SPORT Vlaanderen naar het indienen van extra budget. 
Als bijlage vind je de nota die ik wil versturen (voor 15/5) met daarin de vraag naar een extra budget 
voor het ontwikkelingsprogramma. 
In totaal wordt er een extra budget van 20.753 euro aangevraagd. 
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Het ontwikkelingsprogramma: 

 
Per persoon # nachten Inschrijving ACCOM Maaltijd Vlucht Transfert  Totaal  

Wedstrijd         

WK JEUGD 

LIMERICK 
8 230 1440 360 500 70  2600€ 

  Atleten: Feel Stinkens, Arne Collas, Wout Van Dun, Julie Hellemans x4 10400€ 

 1 coach  2600€ 

 TOTAAL WK JEUGD LIMERICK – 8 dagen 13.000€ 

 REEDS IN ADDEMDUM: 6200€  → REST 13000 -6200= 6800 = VRAAG 6800€ 

         

GP   CATEZ 8 85 1040   500 70  1695 € 

  Atleten: Feel Stinkens, Arne Collas, Wout Van Dun, Julie Hellemans x4 6780€ 

 1 coach  1695€ 

 TOTAAL GP Gatez – 8 dagen – eigen bijdrage atleten 50% 3390€ 

       VRAAG 5085€ 

         

GP   

CROATIE 
8 100 1512   690 90  2392 € 

  Atleten: Charlotte Destroopere – Maarten Van Haeren x2 47840€ 

 TOTAAL GP Croatie – 8 dagen – eigen bijdrage atleten 50% 2392€ 

       VRAAG 2392€ 

         

WK elite   

BERLIN 
7 230 1148   500 70  1948 € 

  Atleten: Charlotte Destroopere, Julie Hellemans x2 3896€ 

 TOTAAL WK Berlin – 7 dagen  = VRAAG   

       VRAAG 3896€ 

Stage Italie     7    500   200    700 € 

 Atleten: Charlotte Destroopere, Julie Hellemans x2 1400 

       VRAAG 1400 
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Meeting BOIC mbt Europese Spelen  
 
Zoals het er momenteel voor staat stelt Wietse voor om volgende namen door tegen voor de 
European Games: 
 
• Jarno 
• Charlotte (zie overzichtje welke Nico heeft gemaakt van dit seizoen) 
• Sarah 
Deze namen zouden verder besproken worden met Marina, Nico, Jul en Wietse  
 
Heenreis European  Games op 20 juni - Retour 30 juni 
 
Aandachtspunten 
-  Kledij: Masters: een grotere maat is bij het BOIC opgepikt... afwachten nu 
of dit OK is. 
 
- Goedkeuring van uitrusting Europese Spelen = bevestigd door het BOIC 
 

2 Administratieve zaken 
 

• Opmerkingen verslag Bestuursvergadering 17/04/2023.  
Er zijn geen bemerkingen op het verslag. 
 
Beslissing: 

Het Bestuur aanvaardt het verslag van 17/04/2023. 
 

• Update financiële stand van zaken 
De AC overloopt de werkbegroting: 
 
Tabel is opgebouwd uit 4 belangrijke kolommen: 

- Begroting zoals ze goedgekeurd is op de AV 
- Stand van zaken vorige bestuursvergadering 
- Huidige stand van zaken 
- Tot slot het verschil tussen de huidige en vorige bestuursvergadering (concreet wat is er nog 

binnen en buiten gegaan). 
 
Inkomsten: 

- Met de komst van de lente beginnen de initiaties, teambuildings en sportdagen terug op 
gang te komen. De Archery Tag is altijd een succes in de uitleendienst. Afgelopen maand is 
deze al 1 keer gefactureerd en momenteel is deze opnieuw uitgeleend. 

- Volgende inkomsten hebben we nog mogen ontvangen uit inschrijvingsgelden: 
o 1.500,00 euro BK volwassenen: doorgestort naar organisator 
o 985,00 euro cursus materiaalafstelling (bijna brake even indien er geen afmeldingen 

zouden zijn) 
o 1.122,00 euro inschrijvingen 3D wedstrijd 
o 348,00 euro field wedstrijd  

 Verrekend met de uitgaven heeft de Field en 3D wedstrijd een budget 
opgeleverd van 1.185,16 euro voor het natuurschieten 

o 270 euro opbrengsten vanuit de extra selectiewedstrijd te Herentals. Te besteden 
aan de talentvolle jongeren (overleg Nico en Maarten besteding budget). 
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- Er werd een initiatie verzorgt door Julien aan de VUB. Dit heeft ons 200 euro opgebracht. 
- Volgende niet-gesubsidieerde atleten hebben een factuur mogen ontvangen voor hun 

uitzending: Henri Demey voor de YC en de compoundschutters voor Lilleshall. 
Wat betreft de niets gesubsidieerde recurve schutters is het nog even wachten op het extra 
budget SV voor een mogelijke tussenkomst. Hierdoor is er nog geen factuur verstuurd. 

- Er werd voor 7.574 euro aan facturen voor lidgelden opgemaakt in april. 
 
We hebben al subsidies mogen ontvangen voor:  

- Jeugdsportproject: zo goed als volledig betaald vanuit SV 
- 1ste voorschot vanuit topsport  
- Het voorschot werkingssubsidies ligt al hoger van wat begroot werd. Dit stelt ons al enigszins 

gerust. 
 

Uitgaven: 
 
- 595 euro voor de huur van les en vergaderlokalen: 

▪ Bestuursvergadering 
▪ Algemene vergadering 
▪ Workshop materiaalafstelling 

- 1365.78 euro voor de huur van het secretariaat. Hierover dienen we met Tom terug te koppelen. 
Gezien de huurprijs niet ondanks het kleinere kantoor… 

- Huur sportaccommodaties: stukje Hub, overgrote deel voor de zaal VK indoor 
- Sportmateriaal: merendeel van het budget ging naar de aankoop pijlen voor topsport. 
- Drukwerken: flyers en posters voor archery 4 life en sportcentra. 
- ICT: uitbouw en onderhoud van onze website + stukje ict IANSEO 
- Kosten komen binnen voor het bedrukken van de BOIC kledij momenteel bedrukt wordt bij 

Decathlon 
- Er werden verplaatsingskosten uitbetaald voor Matteo, Wietse en aan het bestuur 
- Verplaatsingskosten uitzendingen: vliegtuigtickets uitzendingen. Nog niet in het budget is de 

uitzending Limerick en Medellin. Tickets wel gekocht maar VISA afrekening nog niet binnen. 
- Met tewerkstelling van de verenigingswerkers worden de lonen uitbetaald via een apart platform 

van SD worx: ‘Sports Pay’. Hiervoor dient een apart abonnement afgesloten te worden. 
- Kosten inzake dienstverlening: dit zijn facturen die we ontvangen van Kineworks voor de fysieke 

begeleiding van onze atleten en KSM voor het onderhoud van de doelen. 
- Belastingvrije vergoeding: Julien + Ianseo crew uitbetaald 
- Nieuw is de post verenigingswerker: voor de maand april werden steven en Nico voor het eerst 

uitbetaald. 
- Lidgelden: lidgeld voor de Vlaamse sportkoepel VSF (413 euro) 
- Verblijskosten uitzendingen: momenteel nog beperkt, merendeel van de kost situeert zich nog op 

RBA niveau en dient nog uitgesplitst te worden 
- Kosten vergaderingen, drank en maaltijden: aandenken UC, maaltijd van der valk dienen nog 

gefactureerd te worden aan RBA. Verder zijn er nog broodjes aangekocht voor de workshop en 
drank voor de AV. 

- Tot slot werd nog op de post diverse: 
▪ 100 euro betaald rolrecht VST 
▪ Inleggeld bk volwassenen doorgestort aan organisator. 

 
Dit alvast wat betreft de inkomsten en uitgaven. 
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• Ledenadministratie stand van zaken: 
 
Huidige stand ledenadministratie: 1617 leden (stijging van 39 leden t.o.v. vorige bestuursvergadering)   
 
Er waren 1580 leden aangesloten in april 2022.   
 
Kleine kanttekening: 220 leden zijn inmiddels aangesloten bij FCM (2de grootste club KJS, heeft 101 
leden aangesloten) 
 

3 Intern beleid 
  

• Indoorkalender 
 
Wedstrijden kunnen nog aangevraagd worden tot 1 juni. Aanvragen lopen vlot binnen. 

 WTV vraagt nu den datum van KSM (14 en 15 oktober) 
 NVL ➔ heeft 7 en 8 oktober 
 Nakijken of er een weekend naar voor geschoven worden 

 
 

• Onderhoud doelen 
 

Concreet stelt KSM, de club die de doelen onderhoud volgende zaken vast: 
 

- Aantal houten staanders zullen binnen enkele jaren vervangen moeten worden. Sommigen 
zijn te vaak opgelapt geweest. Mogelijks na de winter reeds 3 a 4 staanders vervangen 
 

- Alle foamstrips zijn op, in de winter van 23/24 zullen een 8 tal doelen volledig vervangen 
moeten worden door de vierkante blokken versie. ➔ 90 vierkante blokken bestellen. 
 

 85 euro/stuk ➔ 85 euro x 90 stuks = 7650 euro 
 

Beslissing: 
Het bestuur gaat akkoord met de bestelling van bovenstaande foam blokken. Er dient wel bekeken 
worden of het niet voordeliger is om enkele volledige doelen te bestellen aangezien de kaders ook 
versleten zijn. 

 
 

• STAVAZA projecten 
 

o Lotto 
Voortgang zoektocht locatie: 
Momenteel wordt er bekeken of er geen mogelijkheid bestaat om in het park van Brasschaat de Lotto 
Cup te laten verlopen. Er wordt een afspraak ingepland  met de gemeente Brasschaat om de 
mogelijkheden te overlopen. 
 

o Ianseo 
Sedert vorige bestuursvergadering is de set nog gebruikt op volgende wedstrijden: 
 

- BSV 3D 
- BSV Field  
- Jeugdwedstrijd KJSS 
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Volgende wedstrijd op de planning: 

- KSM (Koen heeft de set meegenomen op de wedstrijd van KJSS) 
 
 

o Archery 4 Life 
 
Er werden opnames genomen door het productiebedrijf Hotel Hungaria. De clipjes worden momenteel 
gemonteerd en zouden klaar zijn tegen eind september. 
Samenwerking voor de opnames is zeer vlot verlopen. 
 
 

4 Beleidsdomeinen 
 

• LA en KA : 

  Er worden 2 aanvraagdossiers voor BK’s verwacht: 

- BKJ LA: DKP 

- BK 25M: BSB en PSE 

 
LA 
Zoals besproken op het RBA niveau wordt er momenteel nagedacht om een open BK indoor te 
organiseren waarop compound, recurve en teams op aparte dagen wordt geschoten.  
 
Indien dit door gaat geeft dit mogelijkheid om de LCI wedstrijden te herdefiniëren (geen 
selectiewedstrijden meer). 
 
KA: 
De commissie Korte Afstand zal zich buigen om de regiowerking beter te verankeren in de BSV 
structuur. 
 

Einde vergadering: 22:00 

Datum volgende vergadering: 08/05/2023 

 

 Voorzitter        Secretaris 

 

 

 

Francis Notenboom      Jan Adriaenssens 


